
Verslag van de vergadering van Progein/ jaarvergadering van 5 januari 2024 

Ans heet iedereen welkom en meldt dat er helaas 8 afmeldingen zijn. 

1. De agenda voor de jaarvergadering wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Met het jaarverslag van de secretaris wordt ingestemd. 

3. Financieel jaarverslag: We eindigen met een klein positief saldo. Er is een ruime reservering 

voor het lustrum in 2025. De contributie is al eerder onder algehele instemming vastgesteld 

op  € 300,-  Indien nodig kan dit halverwege het jaar worden verhoogd . De kascommissie, 

bestaande uit Ernest en Tonnie is akkoord met het financieel jaarverslag.  Reglementair blijft 

één lid van de kascommissie ook het komend jaar lid van de nieuwe kascommissie. Tonnie 

heeft zich bereid verklaard dit op zich te nemen. 

4. Rooster van aftreden. Dini blijft ook komend jaar lid van de Programmacommissie. Zij is de 

facto voorzitter en niet Wilson, zoals in het rooster van aftreden vermeld. Zowel Marijke als 

Ted zijn in 2025 aftredend als resp secretaris en penningmeester. 

5. Jaarprogramma 2024: Het bezoek aan het Joods kwartier en de Portugese synagoge is  in 

2023 vanwege het Israëlisch- Palestijns conflict komen te vervallen en zal ook in januari van 

dit jaar niet doorgaan.  Iedereen was het hier mee eens en prijst de programmacommissie 

voor de wijze waarop zij direct voor een alternatief programma heeft gezorgd. Martin 

Schuurman vond het programma van het afgelopen jaar aantrekkelijk maar heeft bij 

verschillende gelegenheden tijd gemist voor reflectie. Hij spreekt de hoop uit dat dat dit jaar 

beter wordt. 

Jaarprogramma 2024. De schriftelijke toelichting  bij de diverse programmaonderdelen wordt 

op prijs gesteld.  Dini licht toe dat er daarnaast nog nadere informatie volgt over de 

presentatie over het conflict Israël- Palestijnen. Hoe daarna het programma met 

statushouders eruit gaat zien is nog niet helemaal duidelijk. Vast staat in ieder geval dat er 

één persoon komt uit Syrië en één uit Azerbeidzjan. Ook daarover volgt nadere info. 

6. Bestuurswisseling. Ans neemt afscheid als voorzitter. Zij bedankt haar medebestuursleden 

voor de fijne samenwerking.  Vóór Ted was Reneé penningmeester en ook met haar heeft Ans 

fijn samengewerkt. Dat geldt ook voor de leden van de Programmacommissie. Nadat Martin 

was afgetreden als voorzitter van het bestuur is hij, na het vertrek van Manjo, lid geworden 

van de programmacommissie. Met de komst van Dini is er een nieuwe, zeer gewaardeerde , 

inbreng in het programma gekomen. Ans bedankt de gehele programmacommissie voor hun 

inbreng. Hennie heeft altijd mooie foto’ s gemaakt en Ted is onmisbaar voor de website.  Fijn 

dat zij beiden dit ook komend jaar blijven doen. Ans introduceert Gerard als nieuwe 

voorzitter en wenst hem veel succes in het komend jaar. 

Gerard  op zijn beurt bedankt Ans voor haar inzet in de afgelopen 2 jaar en speldt haar het 

speldje van verdienste/ oud- voorzitter op. 

7. Martin v Stempvoort vertelt dat Ad meerdere hartinfarcten heeft gehad en dat hij ook nog  

last heeft van een lekkende hartklep.  Er is helaas geen behandeling meer mogelijk.  Zijn 

conditie is niet goed. Martin zegt contact met hem te houden . Namens ons allen zal bij Ad 

een bloemetje worden bezorgd.  

Marijke geeft aan het jammer te vinden dat er zo vaak zo veel mensen afwezig zijn bij de 

bijeenkosten. Zij dringt en op aan toch vooral zo veel mogelijk  naar de bijeenkomsten te 

komen. Dat is in het kader van de onderlinge band echt gewenst. Betsy zegt dat wij een 

actieve club zijn, waarvan iedereen nog vol in het leven staat en vrijwilligerswerk doet. Maar 

dat heeft dus 2 kanten. Het is dan echt een kwestie van prioriteiten stellen. 



8. Na de lunch houden we het traditionele “rondje”. Iedereen vertelt openhartig wat hem of 

haar het afgelopen jaar bezig heeft gehouden zowel op persoonlijk vlak als met betrekking tot 

de verontrustende situatie in de wereld en in eigen land.  

We kunnen terugkijken op een boeiend en niet voor iedereen even gemakkelijk jaar. 

 

Marijke, januari 2024 

 


